
     Protokół nr 14/XIV/19  BRM.0002.14.2019 
obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się w auli konferencyjnej 

Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku 27 listopada 2019 roku. 
 

Obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VIII kadencji (2018-2023) otworzył o godz. 1000 
Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady, stwierdzając quorum – uprawniające Radę do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
Po otwarciu sesji w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych (lista obecności, stanowi załącznik nr 
1 do niniejszego protokołu). O godz. 1005 na posiedzenie przybył Radny Aleksander 
Gruszczyński. Od tego momentu w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Nieobecni usprawiedliwieni Radni: Zofia Dokowicz i Jerzy Jarowicz. 
Raport listy obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Listy obecności osób (spoza rady) biorących udział w sesji, stanowią załączniki 3 i 4 do 
niniejszego protokołu. 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, ujęty w zawiadomieniu o sesji - 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Wniosków o wprowadzenie zmian do porządku obrad nie było. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Informacja Burmistrza Czerwieńska o działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2019. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 

z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok. 
6. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Będów. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bródki. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Dobrzęcin. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Laski. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Mały. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Wielki. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietkowice. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietków. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Płoty. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sudoł. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sycowice. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Wysokie. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zagórze. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu działania komisji stałych Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Czerwieńsk. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Leśniów Wielki, Gmina Czerwieńsk. 
23. Informacja  dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 

pracowników samorządowych. 
24. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
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26. Przyjęcie protokołu z obrad XII i XIII sesji. 
27. Zakończenie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady, po przeprowadzeniu głosowania stwierdził, że Rada powyższy porządek 
posiedzenia przyjęła do realizacji (jednomyślnie – 13 głosami „za”) oraz podkreślił, iż Radni 
otrzymali wszystkie projekty uchwał oraz materiały będące przedmiotem obrad XIV sesji. 
Raport z imiennego głosowania nad porządkiem obrad, stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

 

Sekretarz posiedzenia – Henryk Góralczyk. 
Ad. 2 
Informacja Burmistrza Czerwieńska z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radny Wojciech Zawada poprosił burmistrza o uszczegółowienie informacji na temat: 
1/ działalności Stowarzyszenia „Odra dla Turystów”; 
2/ organizacji transportu zbiorowego. 
Indagowany wyjaśnił, że na Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 
„Odra dla Turystów” debatowano o powstałym deficycie. W wyniku niskiego poziomu wody 
w korycie rzeki Odry statki nie mogły pracować zgodnie z wcześniej zatwierdzonym planem. 
Gmina Czerwieńsk w Stowarzyszeniu jest płatnikiem składek członkowskich. 
Zielonogórski Związek Powiatowo – Gminny. 
Do końca czerwca br. 5 gmin podjęło uchwały o wystąpieniu ze związku. Spotkania miały na 
celu wypracowanie wielkości składek członkowskich przez gminy, które pozostały w związku. 
Wielkość składek członkowskich dla Gminy  Czerwieńsk w 2020 r.  pozostała na poziomie 2019 
roku. Debatowano także na temat dopłat z programu rządowego kursów nieopłacalnych. 
Ad. 3 
Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Wojciech Zawada wygłosił interpelację w sprawie Edukacyjnej Sieci Antysmogowej 
(BRM.0003.30.2019). 
Ponadto Radny informując, że Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego zgłosił do 
Ministerstwa Infrastruktury propozycję wybudowania nowych przystanków kolejowych, m. in. 
przy przejeździe kolejowym na drodze nr 279 w Czerwieńsku, zapytał: czy, nie byłoby 
zasadnym zgłoszenie konieczności budowy przystanku w miejscowości Płoty? 
(BRM.0003.31.2019). 
Następnie Radny poprosił o udzielenie informacji na temat oznakowania drogi rowerowej 
Czerwieńsk – Nietków na odcinku ulicy Składowa 5B - Składowa 8 w Czerwieńsku 
(BRM.0003.32.2019). 
Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2019. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.78.3.2019 z 26.11.2019 r.) omówiła Urszula Napierała – 
Skarbnik Gminy, wnosząc autopoprawkę polegającą na wykreśleniu z podstawy prawnej art. 
214, 215 i 218 ustawy o finansach publicznych. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 
Radna Ewa Wójtowicz zapytała o cel zwiększenia planu dochodów budżetu o kwotę 30.000 zł 
z tytułu przyznanej subwencji oświatowej. 
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Odpowiedzi udzieliła Danuta Tomaszewska - Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 
w Czerwieńsku. 
Dofinansowanie ma konkretne przeznaczenie. Środki te będą wydatkowane do końca br. 
i będą przeznaczone na wyposażenie i zakup pomocy naukowych do pomieszczeń Technikum 
w Czerwieńsku. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.85.2019 
w sprawie w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2019. 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk 
z organizacjami pozarządowymi na 2020 rok. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.60.2019 z 29.10.2019 r.) przedłożył Radzie projektodawca – 
Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Merytorycznie nad projektem uchwały pracowała Komisja Infrastruktury Społecznej 
i Porządku Publicznego, wydając o tym dokumencie opinię pozytywną (załącznik nr 9 do 
protokołu – BRM.0014.19.2019 z 13.11.2019 r.). 
Prowadzący obrady otworzył dyskusję. 
Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
Prowadzący obrady stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 12 „za”, 1 „wstrzymujący się”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - przyjęła uchwałę nr 0007.86.2019 
w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Gminy Czerwieńsk z organizacjami pozarządowymi 
na 2020 rok. 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego. 
Projekt uchwały (druk: BRM.0006.77.2019) przedłożył Radzie projektodawca – Burmistrz 
Czerwieńska. 
Prowadzący sesję poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem prac Komisji Budżetu 
i Finansów, która o tym dokumencie wydała opinię pozytywną (załącznik nr 11 do protokołu - 
BRM.0014.21.2019 z 19.11.2019 r.), a następnie otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.87.2019 
zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego. 
Przewodniczący Rady zamykając ten punkt o godz. 1045 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono 
o godz. 1105. Po przerwie w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Będów. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekty uchwał, wg druku: BRM.0006.61 – 73.2019 
z 04.11.2019 r., a dotyczące statutów wszystkich sołectw, były przedmiotem prac komisji 
stałych Rady. Po uwzględnieniu autopoprawek, wniesionych w imieniu projektodawcy przez 
Małgorzatę Kuźniar – Sekretarza Gminy, komisje o tych dokumentach wydały opinie 
pozytywne (BRM.0014.19-21.2019). 
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Autopoprawki dotyczyły zapisów: § 9 ust. 2, § 12 ust.7 pkt 2, § 19 ust. 1, § 24 ust. 2, § 26 ust. 
4, §31 ust. 2, § 34 ust. 2 i § 39 ust. 4 (załącznik nr 13 do protokołu). 
Przewodniczący Rady poinformował, że powyższe autopoprawki do projektów uchwał zostały 
wprowadzone, a następnie otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały (druk: 
BRM.0006.61(2).2019 z 19.11.2019 r.) 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.88.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Będów. 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bródki. 
Projekt statutu był przedmiotem prac komisji stałych Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, 
uzyskał ich pełną akceptację. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały (druk: 
BRM.0006.62(2).2019 z 14.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.89.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Bródki. 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Dobrzęcin. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.63(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.90.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Dobrzęcin. 
Ad. 10 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Laski. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.64(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.91.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Laski. 
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Ad. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Mały. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.65(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”/13. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.92.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Mały. 
O godz. 1115 na sesję przybył Radny Jerzy Jarowicz. Od tego momentu w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych/15. 
Ad. 12 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Wielki 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.66(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.93.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Leśniów Wielki. 
Ad. 13 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietkowice. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.67(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.94.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietkowice. 
Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietków. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.68(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.95.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Nietków. 
Ad. 15 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Płoty. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.69(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.96.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Płoty. 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sudoł 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.70(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.97.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sudoł. 
Ad. 17 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sycowice. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.71(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.98.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Sycowice. 
Ad. 18 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Wysokie 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i po uwzględnieniu autopoprawek, uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.72(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła uchwałę nr 0007.99.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Wysokie. 
Ad. 19 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zagórze. 
Przewodniczący Rady podkreślił, że projekt uchwały był przedmiotem prac komisji stałych 
Rady i uzyskał ich pełną akceptację. 
Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Zgłoszeń do dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały (druk: BRM. 
0006.73(2).2019 z 19.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”, 1 „przeciwny”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.100.2019 
w sprawie uchwalenia statutu sołectwa Zagórze. 
Przewodniczący Rady o godz. 1125 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 1135. Po przerwie 
w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych. 
Ad. 20 
Podjęcie uchwały w sprawie zakresu działania komisji stałych Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.74.2019, opracował i omówił projektodawca tj. 
Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Dokument ten był przedmiotem prac komisji stałych Rady i uzyskał pełną akceptację Komisji 
ISiPP oraz ITRiOŚ. 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – Henryk Góralczyk, w imieniu komisji wnosił 
o wprowadzenie zamian zapisu § 2 pkt 7, który powinien otrzymać brzmienie: „§ 2 pkt 7) 
analiza sprawozdawczości budżetowej i finansowej gminy”. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Wobec braku pytań, Przewodniczący poddał wniosek komisji pod głosowanie. 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty. 
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały uwzględniający przyjęty 
wniosek. 
Brak zgłoszeń do dyskusji. 
Prowadzący posiedzenie zamykając dyskusję, poddał pod głosowanie projekt uchwały (druk: 
BRM.0006.74(2).2019 z 20.11.2019 r.). 
Wynik głosowania: 13 „za”, 1 „przeciwny”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.101.2019 
w sprawie zakresu działania komisji stałych Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Ad. 21 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plan 
zagospodarowania przestrzennego miasta Czerwieńsk. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.75.2019, był 
przedmiotem prac Komisji ITRiOŚ i uzyskał jej pełną akceptację. 
W dalszej kolejności prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję nad tym dokumentem.

 

Dyskusja: 
Radny Wojciech Zawada poinformował, że właściciele działki nr 232/1 w Czerwieńsku 
w 2017 r. wystąpili do Urzędu z wnioskiem o dokonanie zmian planistycznych w miejscowym 
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planie zagospodarowania przestrzennego miasta Czerwieńsk. W związku z tym, radny zapytał: 
dlaczego w projekcie uchwały ten wniosek nie jest ujęty? 
Odpowiedzi udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Właściciele wspomnianej nieruchomości otrzymali odpowiedź i ponownie powinni wystąpić 
z wnioskiem, który przy następnych zmianach może być uwzględniony. 
Przewodniczący stwierdzając wyczerpanie dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 13 „za”, 1 „wstrzymujący się”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – większością głosów - podjęła uchwałę nr 0007.102.2019 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plan zagospodarowania 
przestrzennego miasta Czerwieńsk. 
Ad. 22 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Leśniów Wielki, Gmina Czerwieńsk. 
Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.76.2019, był 
przedmiotem prac Komisji ITRiOŚ i uzyskał jej pełną akceptację (BRM.0014.20.2019 - zał. 29a). 
Następnie prowadzący posiedzenie otworzył dyskusję nad tym dokumentem. 
Dyskusji nie było. 
Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały. 
Wynik głosowania: 14 „za”/14. 
Raport z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie – podjęła uchwałę nr 0007.103.2019 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Leśniów Wielki, Gmina Czerwieńsk. 

Ad. 23 
Informacja dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych i wyznaczonych 
pracowników samorządowych. 
Informację dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych radnych za 2018 rok omówił 
Krzysztof Smorąg – Przewodniczący Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 
Radni oświadczenia majątkowe złożyli w obowiązującym terminie i podczas analizy ich treści 
nie budziły zastrzeżeń. Oświadczenia przesłano do Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego 
pismem: BRM.0043.17.2019 z 06.05.2019 r., który pismem: TS-532/2019/JH nr 0809-SKA-1-
4006.4.2019 i 0809-SKA-1.4006.16.2019 z 24 października 2019 r. przesłał informację 
o wynikach analizy oświadczeń majątkowych 14 radnych oraz Przewodniczącego Rady 
i Burmistrza Czerwieńska. W informacji tej wskazano nieprawidłowości w 4 oświadczeniach 
majątkowych złożonych przez radnych. 
Informację dot. wyników analizy oświadczeń majątkowych: sekretarza gminy, skarbnika 
gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób wydających w imieniu burmistrza 
decyzji administracyjnych przedstawił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Przedłożona informacja, stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
Ad. 24 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Wiceprzewodniczący Rady – Henryk Góralczyk poinformował, że Radny Wojciech Zawada 
otrzymał odpowiedź na 4 interpelacje złożone 02.10.2019 r. 
Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami są zamieszczane na stronie Gminy 
Czerwieńsk: www.bip.czerwiensk.pl. 
W tym punkcie obrad nikt nie zabrał głosu. 
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Ad. 25 
Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje, a dotyczące: 
1. Terminu XV sesji, która planowana jest na 30 grudnia 2019 r. 

Tematyka sesji: 
  1/ uchwała budżetowa na 2020 r. 
  2/ przyjęcie planu pracy Rady i Komisji stałych Rady na 2020 r., 
  3/ podjęcie uchwał przedłożonych Radzie. 
2. Udzielonej dotacji w wysokości 400.000 zł przez Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego, w ramach budżetu na 2019 rok, Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 
Wojciecha w Czerwieńsku, przeznaczonej na pokrycie kosztów naprawy konstrukcji stropu 
oraz remont pokrycia dachu na kościele w Nietkowie (do wiadomości Rady, pismo: 
BRM0004.18.2019). 

3. Korespondencji z Lubuskim Urzędem Wojewódzkim w Gorzowie Wielkopolskim dot. 
zawiadomienia o wszczęciu postępowania nadzorczego w stosunku do uchwały nr 
0007.80.2019 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 02 października 2019 r. w sprawie 
sprostowania błędu pisarskiego w uchwale nr 109/XV/04 z dnia 14 lipca 2004 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Płoty (pismo: 
BRM0004.19.2019). 

4. Rozstrzygnięcia nadzorczego nr IB-I.4131.4.2019.IWIT Wojewody Lubuskiego z dnia 25 
października 2019 r. w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr 0007.80.2019 Rady 
Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 02 października 2019 r. w sprawie sprostowania błędu 
pisarskiego w uchwale nr 109/XV/04 z dnia 14 lipca 2004 r. w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Płoty (pismo: 
BRM.0711.24.2019). 

5. Zaniechania publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego uchwały nr 
0007.80.2019 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 02 października 2019 r. w sprawie 
sprostowania błędu pisarskiego w uchwale nr 109/XV/04 z dnia 14 lipca 2004 r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Płoty ze względu 
na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego z 25 października 2019 r. (pismo: 
BRM.0711.25.2019). 

6. Pisma SKN Onkoma (e-mail) z 18.10.2019 r., adresowane do Burmistrza Czerwieńska i do 
wiadomości Rady, w sprawie współpracy przy ogólnopolskim programie profilaktyki 
czerniaka (BRM.0004.20.2019). 

7. Pisma Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z 22.10.2019 r. 
o przeprowadzonej kontroli problemowej w Centrum Usług Wspólnych w Czerwieńsku 
w zakresie wybranych zagadnień dotyczących zasad wynagradzania nauczycieli, w tym 
dopuszczalności wynagradzania za czas nieświadczenia pracy (do wiadomości Rady pismo: 
BRM.0004.21.2019). W wyniku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości. 

8. Odpisów wyroków Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego ze skargi Prokuratora 
Rejonowego w Zielonej Górze na uchwały Rady Miejskiej w Czerwieńsku z 2012 r. 
w sprawie uchwalenia statutu Sołectw: Płoty, Będów, Dobrzęcin, Leśniów Mały, Leśniów 
Wielki, Sycowice, Bródki, Wysokie i Nietków (do wiadomości Rady: BRM.0004.24-26, 28-
32.2019). 
Powyższymi wyrokami stwierdzono nieważność § 14 ust. 2 zdanie drugie i § 17 ust. 1 i 2 
zaskarżonych w/wym. uchwał. 
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9. Protokołu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 30.10.2019 r. 
w zakresie prawidłowości przeprowadzenia reformy oświatowej w Gminie Czerwieńsk 
(BRM.0004.27.2019). 

10. Protokołów kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czerwieńsku z 06.11.2019 r. 
Kontrolą objęto dokumentację jednostek pomocniczych Gminy Czerwieńsk, tj. Sołectwa: 
Będów, Zagórze, Leśniów Wielki, Nietków, Płoty oraz Samorządu Mieszkańców Miasta 
Czerwieńsk (BRM.0004.35.2019). 

W tym punkcie obrad głos zabrał Radny Powiatu Zielonogórskiego – Damian Wolski, który 
poruszył sprawę gospodarki ściekowej na „Zaodrzu” oraz złego stanu drogi gminnej 
Nietkowice – Sycowice. 
Do powyższej wypowiedzi odniósł się Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 
Gmina na uporządkowanie gospodarki ściekowej „Zaodrza” wystąpiła o środki finansowe 
z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. Terminy określone we wniosku są następujące: 
- I kwartał 2020 r. – rozstrzygnięcie przetargowe na wyłonienie wykonawcy, a zakończenie 
tego działania koniec 2020 r.; 
- zakończenie zadania - koniec 2021 r.; 
- rozliczenie inwestycji - I kwartał 2022 r. 
Przystąpienie i wykonanie inwestycji uwarunkowane jest jej dofinansowaniem. Z własnych 
środków finansowych gmina nie jest w stanie sama zrealizować tego przedsięwzięcia. 
Dokończenie budowy kanalizacji w Nietkowicach podzielono na trzy zlewnie. Gmina na dwie 
zlewnie złożyła wniosek aplikacyjny (oczekujący obecnie na ocenę), a na jedną firma POMAK.  
Ponadto Spółka POMAK złożyła wniosek na budowę oczyszczalni ścieków w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska. 
Odnośnie drogi Nietkowice – Sycowice. 
Droga ma bardzo dobrą podbudowę z tłucznia uzupełnioną częściowo frezem bitumicznym. 
Droga jest przejezdna. Nieznaczne niedogodności, ze względu na nierówności, mogą mieć 
rowerzyści. Od roku czasu prowadzone są rozmowy z Nadleśnictwem Sulechów na temat 
współfinansowania tego przedsięwzięcia. 
Ad. 26 
Przyjęcie protokołu z obrad XII i XIII sesji. 
Prowadzący posiedzenie poinformował, że protokoły z przebiegu XII i XIII sesji Rady Miejskiej 
w Czerwieńsku były wyłożone do wglądu. W związku z tym, Przewodniczący poprosił 
o zgłaszanie uwag lub wniosków, co do treści tych dokumentów. 
Uwag i wniosków nie było. 
Przewodniczący stwierdził, że wobec braku uwag, w/wym. protokoły z posiedzenia Rady 
Miejskiej w Czerwieńsku stały się obowiązującymi. 
Ad. 27 
Zakończenie obrad XIV sesji. 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Krzysztof Smorąg - Przewodniczący Rady, 
wypowiadając słowa: „Zamykam obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku” o godz. 1220. 
zamknął posiedzenie. 
Protokół sporządziła:  Sekretarz obrad:   Przewodniczący  
Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk  Rady Miejskiej w Czerwieńsku 
Inspektor ds. obsługi       /-/ Krzysztof Smorąg 
 Biura Rady         


